Senegal - Tragedy in Kaolack -  two children killed by lightning, a third seriously injured
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The storms announced over the country on Tuesday caused a tragedy in the Kaolack region. In Medina Thiamène, in the department of Nioro, three children were struck by lightning. Two of them tragically lost their lives, while the third struggled between life and death, Anacim reports
This incident is once again a reminder of the extreme dangerousness of electrical phenomena linked to thunderstorms. The authorities and meteorological services continue to recommend that people take all the necessary precautions to take shelter at the first signs of atmospheric disturbances.
After passing through Kaolack, the rainy system moved towards the regions of Diourbel, Fatick, Mbour and Thiès. It reached Dakar in the evening, with reduced intensity, but nevertheless caused several thunderclaps accompanied by light to moderate rain in various districts of the capital.
In the meantime, the population of Medina Thimène is plunged into consternation. The bereaved families receive condolences from the entire community, which prays for the eternal rest of the two missing children and for the speedy recovery of the survivor.
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Sénégal : Drame à Kaolack : deux enfants tués par la foudre, un troisième grièvement blessé
19/08/2025
Les orages annoncés sur le pays ce mardi ont provoqué un drame dans la région de Kaolack. À Médina Thiamène, dans le département de Nioro, trois enfants ont été frappés par la foudre. Deux d’entre eux ont tragiquement perdu la vie, tandis que le troisième lutte entre la vie et la mort, rapporte Anacim
Cet incident rappelle une fois de plus la dangerosité extrême des phénomènes électriques liés aux orages. Les autorités et les services de météorologie ne cessent de recommander aux populations de prendre toutes les précautions nécessaires pour se mettre à l’abri dès les premiers signes de perturbations atmosphériques.
Après son passage sur Kaolack, le système pluvieux s’est déplacé vers les régions de Diourbel, Fatick, Mbour et Thiès. Il a atteint Dakar en soirée, avec une intensité réduite, mais a néanmoins provoqué plusieurs coups de tonnerre accompagnés de pluies faibles à modérées dans divers quartiers de la capitale.
En attendant, la population de Médina Thiamène est plongée dans la consternation. Les familles endeuillées reçoivent les condoléances de toute la communauté, qui prie pour le repos éternel des deux enfants disparus et pour le rétablissement rapide du survivant.
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